
Z A P I S N I K 

 

sa 3. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2016. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 27. aprila 2016. godine 

 

 Śednica je počela 27. marta u 12 sati i 45 minuta. 

 Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore.                    

 Predśednik  Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju  

posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice: 

  Premijerski sat  

 

  Prije prelaska na dnevni red, predśednik Skupštine Ranko Krivokapić, konstatovao 

je  ostavku prof.dr Igora  Lukšića, na funkciju potpredśednika Vlade i ministra 

vanjskih poslova i evropskih integracija.  

 

   U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade postavili su:  

 

   1. Poslanik Mladen Bojanić, predśednik Posebnog Kluba poslanika: 

    Koje aktivnosti, u skladu sa Planom privatizacije za 2016. godinu, preduzimaju 

Vlada i Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte u cilju pripreme i sprovođenja 

tendera za privatizaciju HG Budvanska rivijera AD Budva i da li je dio tih aktivnosti 

i nedavni neuspjeli pokušaj uknjižbe hotela AS u Perazića dolu u korist bivšeg 

vlasnika - HG Budvanska rivijera AD?  

Zbog čega je Vlada odustala od javne prodaje hotela AS nakon raskida ugovora, 

kako je to bilo predviđeno članom 3 osnovnog Ugovora o regulisanju međusobnih 

odnosa učesnika u kupoprodaji hotela AS, zaključenim 24.05.2002. godine, odnosno 

zašto je izostavila javnu prodaju u članu 3 Anexa ovog Ugovora, zaključenog 

početkom 2014. godine? 

Odgovor traži i pisanoj formi. 

   MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je odgovorio 

na komentar. 

 

 



  

  2. Poslanik Raško Konjević, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije: 

   Da li pokrenuta procedura za utvrđivanje odgovornosti nadležnih u ministarstvu 

održivog razvoja zbog propusta koji su se desili prilikom potpisivanja Aneksa 

Ugovora o prodaji hotela AS u Perazića dolu imajući u vidu da je javnost 

obaviještena  da garancija izdata na vrijednost od 3 miliona eura koja je dostavljena 

nadležnom ministarstvu je falsifikovana a da niko u periodu od dvije godine nije 

provjerio validnost te garancije što je uobičajena i obavezna procedura u sličnim 

situacijama. Takode, koji iznos sredstava bi eventualno država mogla da isplati 

investitoru nakon raskida tog ugovora i da li smatrate da je taj ugovor dovoljno 

zaštitio interese prodavca, odnosno države Crne Gore? 

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Raško Konjević, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je odgovorio 

na komentar. 

 

*** 

 

Śednica je završena u 13 sati i 35 minuta.  

Prekucani fonografski zapisi sa śednice čine sastavni dio ovog zapisnika.  
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